
Elektro Ljubljana, direktor Enote Novo mesto Anton Cugelj
in Vodja razvoja v tej eno  Gregor Zupančič

Spoštovani, 

v zadnjem obdobju sem prejel več klicev krajanov Ragovega v zvezi z okvarami oz. izpadi 
grelnih in drugih naprav zaradi prenizke električne napetos . Take ocene dajejo krajanom 
serviserji teh naprav. O dejansko slabi napetos  pa krajani dobivajo potrditve tudi od 
poznavalcev stanja elektro oskrbe v tem naselju. 

V vasi Ragovo živi veliko število gospodinjstev. Tam deluje vrtec in gos nski lokal. Krajane je 
v tem obdobju še posebej strah zaradi izpada ogrevalnih naprav. 

Prepričan sem, da jim je nujno odgovori  najmanj na naslednja vprašanja: 

1. Kaj je razlog, da nastajajo izpadi elektrike ?
2. Kaj boste ukrenili takoj, da se to ne bo več dogajalo ?
3. Kaj jim lahko v primeru, da kratkoročni ukrepi izboljšave niso možni, lahko svetujete 

glede uporabe, da ne bo prihajalo do izpada za aparate, ki so jim nujno potrebni in do
izpadov ogrevalnih naprav ?

4. Ker naj bi bil razlog za izpade prešibak kabel preko reke Krke iz transformatorske 
postaje na drugi strani reke ( prosimo potrditev ), kaj lahko storite takoj za okrepitev 
tega ?

5. Kaj in kdaj nameravate stori  za zadostno oz. zanesljivo elektro oskrbo Ragovega in 
kakšni ukrepi so za to potrebni ?

6. Drugo po vaši izbiri, ki bo rešilo oziroma razjasnilo hud problem za krajane Ragovega

Prosim za hiter odgovor, s katerim bomo obves li krajane Ragovega. Na ta problem 
nameravam opozori  tudi na prihodnji seji občinskega sveta. 

Lepo pozdravljeni !
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